
Besvarelse af forsvarsudvalgsspørgsmål nr. 127 stillet af folketingsmedlem Gitte Lillelund 
Bech, V.

Spørgsmål nr. 127:

Det fremgår af aktstykke fra 29. november 2005, der er tiltrådt af Finansudvalget den 8.
december 2005, at der ansøges om bevilling på samlet 166 millioner til indkøb af ABC-
materiel. Vil Ministeren redegøre for, hvorfor bevillingen ikke er anvendt?

Svar:

Der henvises til besvarelsen af spørgsmål nr. 126.

Forsvarsudvalget 2011-12
FOU alm. del , endeligt svar på spørgsmål 127
Offentligt


